
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 118
Forslag til folketingsbeslutning om anvendelse af testkøbere til kontrol af overholdelse af 
aldersgrænser ved salg af alkoholprodukter og andre varer med aldersbegrænsninger.
Af Kirsten Normann Andersen (SF) og Karina Lorentzen Dehnhardt (SF)

Spørgsmål 1
Hvor mange kontrolbesøg har Sikkerhedsstyrelsen årligt foretaget efter, at styrelsen har 
fået tilført ekstra bevillingen på samlet 20 mio. kr., og hvor mange kontrolbesøg foretog 
styrelsen inden bevillingen. Besvarelsen bedes illustrere udviklingen i antallet af Sikker
hedsstyrelsens kontrolbesøg, efter at styrelsen har fået tilført den ekstrabevilling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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